

Date: 2<sup>nd</sup> March 2026

التاريخ: 2 مارس 2026م

**Subject: Oman Oil Marketing Company SAOG  
Announces the Full Divestment of its Stake in  
Muscat Gases Company SAOG**

الموضوع: شركة النفط العُمانية للتسويق ش.م.ع. تعلن  
التخارج الكامل من حصتها في شركة مسقط للغازات  
ش.م.ع.ع

Oman Oil Marketing Company SAOG "the Company" is pleased to announce that it has entered into a Share Purchase Agreement ("the Agreement") on 2<sup>nd</sup> March 2026 with Blue Gas LLC for the full divestment of the Company's shareholding in Muscat Gases Company SAOG, for a total amount of OMR 416,740 (Four hundred sixteen thousand seven hundred forty Omani Rials).

يسرّ شركة النفط العُمانية للتسويق ش.م.ع.ع "الشركة" أن تعلن عن توقيع اتفاقية بيع أسهم بتاريخ 2 مارس 2026 مع شركة بلو غاز ش.م.م، وذلك للتخارج الكامل من حصة الشركة في شركة مسقط للغازات ش.م.ع.ع وذلك بمبلغ و قدره 416,740 ريال عماني (أربعمائة وستة عشر ألف و سبعمائة و أربعون ريال عماني).

This transaction comes as part of the Company's ongoing portfolio optimization strategy and reflects its commitment to focusing on core business activities that deliver sustainable value and long-term growth.

ويأتي هذا التخارج في إطار استراتيجية الشركة لإعادة هيكلة محفظة استثماراتها، والتركيز على الأنشطة الأساسية عالية القيمة، بما يدعم النمو المستدام ويُعزّز قدرة الشركة على تحقيق أفضل العوائد لمساهميها.

Completion of the transaction remains subject to the fulfilment of customary conditions subsequent, including obtaining the necessary regulatory approvals.

يخضع استكمال الصفقة لاستيفاء الشروط اللاحقة المتعارف عليها، بما في ذلك الحصول على الموافقات التنظيمية اللازمة.

Upon completion, the divestment is expected to enhance capital flexibility, strengthen the Company's strategic focus, and support the reallocation of resources toward higher-growth initiatives aligned with the Company's long-term objectives.

ومن المتوقع أن يسهم هذا التخارج، فور اكتمال إجراءاته، في تعزيز المرونة المالية للشركة، ورفع كفاءة استخدام رأس المال، وتمكين الشركة من إعادة توجيه مواردها نحو المبادرات الاستراتيجية ذات الأولوية والجوى الأعلى.

The Company will provide further updates to the market in accordance with applicable laws and regulatory disclosure requirements.

وستقوم الشركة بالإفصاح عن أية تطورات إضافية لازمة وذلك التزامًا بالقوانين والأنظمة والتعليمات المنظمة للإفصاح في سوق مسقط للأوراق المالية.

Regards,

وتقبلوا فائق الاحترام والتقدير،

Oman Oil Marketing Company SAOG

شركة النفط العُمانية للتسويق ش م ع ع

